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JEGYZŐKÖNYVKészült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 2023. április 18-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében [Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.08 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Dr. Mátrai Gábor képviselő, a Bizottság elnöke,Dr. Horváth Márk, Major Petra, Papp Zoltán, a Bizottság képviselő tagjai, Bolyán András, Gerzson Sarolta, Zsolt Ferenc, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte:Marksteinné Molnár JuliannaKollátosz Fotisz, a Bizottság nem képviselő tagja Távolmaradás oka:betegségbetegség
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó KrisztiánDr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert AntalRadványi GáborSomlyódy CsabaWeeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Kappel PatríciaEhrenberger KrisztinaKálmánná Szabó JuditKovács Róbert
A nyilvános ülésen részt vevők:Kuróczi PálGyőrffy LászlóPapp Lászlóné Sándor Valéria

jegyzőaljegyzőpolgármesteralpolgármester alpolgármester alpolgármester a Jegyzői Titkárság vezetője a Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részéről a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály vezetője sportért felelős tanácsnok 
a Kocsis Sándor Sportközpont igazgatójaa Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetőjea Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. gazdasági vezetője

Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök
Elnök: Akkor megkérek mindenkit, hogy foglalja el a helyét. Megkezdenénk az áprilisi Közművelődési Bizottságunk ülését. Megkérek mindenkit, hogy jelentkezzen be. Úgy látom, hogy előkészültünk. Szeretettel köszöntőm a Bizottság tagjait, Polgármester urat, a Hivatal munkatársait! Ülésünk nyilvános, a zárt ülés elrendelésekor lesz igazából két napirendi pont, amikor megkérem, hogy a meghívott vendégek hagyják el majd az üléstermet. Megállapítom, hogy 7 jelen, 2 hiányzó mellett a Bizottság határozatképes. Ülésünkről hangfelvétel készül, jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett. A napirendi pontokkal kapcsolatosan hozzám nem érkezett
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sorrendmódosításra, levételre, felvételre irányuló igény. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van- e ilyen igényük most? Úgy látom, hogy nincsen. Akkor kérem, hogy a kiküldött meghívó szerint fogadjuk el a napirendi pontjainkat. A szavazást indítom.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [41/2023.
(IV. 18.)]:1. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi szakmai és számviteli beszámolója (168. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester2. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló (167. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester3. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti tervének jóváhagyása (166. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester4. A Kocsis Sándor Sportközpont 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló (152. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester5. A 2023. évi kulturális és művészeti pályázat (157. számú előterjesztés) Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester6. A civil szervezetek és egyházak 2023. évi támogatásáról szóló pályázati felhívás (158. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester7. A kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívás (151. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester8. A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport egyesületei és iskolai sportkörei részére nyújtott 2022. évi eredményességi támogatás elszámolása (169. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester9. A „Kékvirágos" Ovis Gyermekekért Alapítvány által a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő óvodák részére ingó vagyonelem formájában nyújtott támogatás átvételének jóváhagyása (187. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont:10. A Nemzeti Adó- és Vámhivatal Bevetési Igazgatósága részére zászlószalag adományozása (197. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
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11. A 2023. évi önkormányzati kitüntetések adományozása (194. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal fogadta el a napirendi pontjait. Köszönöm szépen.

1. napirendi pont:
A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

2022. évi szakmai és számviteli beszámolója 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Első napirendi pontunk a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi szakmai és számviteli beszámolója, a 168. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Igazából én nagy szeretettel köszöntőm ügyvezető urat, Győrffy László urat és Papp Lászlónét, a gazdasági vezetőt. És akkor én át is adnám a szót szerintem, praktikusabb, hogyha ők szakmailag ki is egészítik a számviteli és a szakmai beszámolókat, a rövidtávú finanszírozást, hosszútávú likviditást, és a többi. Parancsoljon.
Győrffy László: Én is mindenkit szeretettel köszöntök, és hát, nem is kiegészíteni szeretnénk, hanem egy picit inkább összefoglalni. Azt gondolom, hogy ez egy nagy anyag. A mi életünkben ez mindig fontos, hogy ilyenkor egy év távlatában összefoglaljuk azt, hogy milyen munkát végeztünk. Szeretnénk mindig egy reális képet bemutatni a tulajdonosnak, hogy mit csináltunk. Azt gondolom, hogy az anyagnak a nagyságából azért látszik, hogy a Körösinek milyen sokoldalú tevékenysége van, és én inkább azt szeretném hangsúlyozni, hogy egy nagyon nehéz évben tudtuk megvalósítani azt, amit mi elterveztünk. Ezt az anyagban is, ugye, kiemeltük, hogy a pandémia utáni időszakban voltunk, éppen, hogy elkezdtük a felfutást, amikor először egy háborús helyzet, ami mondjuk, nem a működésünket befolyásolta, hanem inkább azt, hogy Balatonlellén ukrán menekülteket helyeztünk el. Azért az is, hát, egy érdekes munka volt, amit szívesen csináltunk. Azt gondolom, hogy mind a kőbányai emberek, mind a Kőbányai Önkormányzat segítségével megfelelően tudtuk ezt a közel 50 embert kezelni hosszútávon. A mai napig kapcsolatban vagyunk velük, tudjuk azt, hogy ki hol van, tehát kialakult egy olyan viszony, ami tehát egy emberi is. Húsvétkor legutóbb akkor beszéltem az egyik családdal, akik Fonyódra kerültek, de tudom, hogy mi van a Siófokra elhelyezett ukránokkal, akik Kelet- Ukrajnából jöttek. Tehát azt gondolom, hogy ez azt jelzi, hogy ők is hálásak ezért a tevékenységért. És aztán a következő időszak, az pedig az energiaválság volt. És itt a bevezetőben látható, hogy utal - amit ugye, nem mi készítünk, hanem ami az előterjesztés előtt van -, hogy az Önkormányzat milyen döntéseket hozott. Annyiban pontosítanám, hogy mi egy hónappal hamarabb, saját hatáskörben meghoztuk ezt a döntést. Tehát az, hogy mi nem vártunk addig, míg a többi intézmény az csak november környékén tért át - ugye, a testületi ülés után - erre a csökkentett üzemeltetésre, addig a Körösi október elején. Tehát ezt ugye, akkor én Polgármester úrral egyeztettem, hogy mi nem tudunk várni, nem szeretnénk még nagyobb veszteséget felhalmozni, hanem időben hozzuk meg azt a döntést, hogy az uszodát azonnal bezárni, amiből azért volt felháborodás, de tudtuk kezelni. A Helytörténetet szintén azonnal bezártuk, az üdülőket lezártuk, víztelenítettük, és a Körösiben, a KÖSZI-ben egy csökkentett, temperáló fűtéssel működtünk. És ezt a döntést, amikor meghoztuk, nem csak meghoztuk, hanem be is tartottuk. Végig, végig 18, vagy annál hidegebben voltunk ebben az időszakban, és most április 15-ével, amikor a fűtési szezonnak vége volt, értelemszerűen nálunk nincs fűtés, mert a fűtési szezon vége. Tehát ezeket az intézkedéseket következetesen betartottuk, és ez a kollegáimtól nagy áldozat volt. Én nagyon sokat kaptam ezért, de csak így tudtunk működni. És igenis helyes volt ez a döntés, hogy meghoztuk, mert végig tudtunk működni. Természetesen még így is az intézményünk eredménye negatív egy 2 millió forinttal, ami nem is annyi, mert ugye, abban benne van egy olyan tétel, amivel akkor, mikor leadtuk a jelentést, ugye, nekünk volt egy 20%-os bértámogatásunk a Minisztériumtól a tavalyi évben, és annak a teljes összegét nem 
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használtuk föl, mert ugye, ezt csak azokra lehetett felhasználni, azokra az álláshelyekre, akik ugye, be voltak töltve, Ahol nem, ott értelemszerűen vissza kellett fizetnünk 1 millió forintot, tehát az még, ugye, ezt az eredményt befolyásolta. De Összességében azt gondolom, hogy a nehéz helyzetben is jól tudtuk belőni azt, hogy milyen energiaárak lesznek. Kaptunk, ugye, segítséget év végén, egy 19 millió forintot, úgy gondoltuk, hogy ez elég lesz. Hozzáteszem, hogy mi ehhez saját bevételből hozzátettünk még tizenkettőt. Tehát azért nem az volt, hogy mi vártuk, vártuk a csodát. Ha csak a számokat nézzük, akkor ugye, lehet, hogy valakiben fölmerült, hogy hát, nem biztos, hogy jól működött a Körösi. És ha valaki átnézte ezt a sok táblázatot, én sajnálom, hogy nem ezekből lett kiemelve egy-két dolog a bevezetőben. Hogy a bérletidíj-bevételünk 42 millióról 79 millióra emelkedett, a jegyértékesítés 12 millióról 24 millióra emelkedett, a tanfolyami bevételek 8 millióról 23 millióra emelkedtek, a szállásdíj-bevételek 9 millióról 21 millióra emelkedtek. Tehát ezek mind mutatják azt, hogy milyen irányba fejlődtünk ebben a nehéz időszakban is, és talán a szakmai beszámoló rész pedig megmutatja azt, hogy milyen sokfajta és milyen sok rendezvényt szerveztünk, mik voltak azok a rendezvények, amelyek újszerűek voltak. Próbálunk minden évben az innovációra nagy hangsúlyt fektetni minden területen, és a következő időszakban is ez a célunk. Ezt majd az üzleti tervnél szeretném elmondani. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen Ügyvezető úrnak a kiegészítést. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdésük ezzel kapcsolatosan? Úgy látom, hogy nincs, nagyon szépen köszönjük a kiegészítést. Igen, én is úgy gondolom, hogy most '23-ban úgy gondoljuk, hogy a tavalyi esztendő már könnyebb volt, a '22, de ne felejtsük el, hogy '22-ben még veszélyhelyzet volt tavaly ilyenkor. Úgyhogy itt nehéz körülmények között is azt lehet mondani, hogy a Körösi Kulturális Központ megfelelően működött. Ezek a számok, amiket nem tudtál változtatni, és menet közben azért jöttek egyéb nehézségek is, ami itt az ősz folyamán volt, de bízunk benne, hogy a következő, 2023. évig üzleti tervnek a beszámolója kiegészítésében fogjuk még cizelláltabban látni ezt a képet, és még pontosabban. Úgy értve, hogy látni fogjuk azt, hogy a szakmai fejlődése az még töretlen lesz a Körösinek, és az anyagi része is más arcát fogja mutatni itt a mínusz számok tükrében. Köszönöm szépen. Úgy látom, hogy kérdés nincs, akkor kérem, hogy hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi szakmai és számviteli beszámolójáról szóló 168. számú előterjesztést támogatja [42/2023. (IV. 18.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal támogattuk az előterjesztést. Köszönöm, az egyes napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
felügyelőbizottságának 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk a második, az pedig a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló, a 167. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, nem kívánja kiegészíteni. Úgy látom, hogy kérdés nincsen. Zoli se akarja, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit 
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Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolóról szóló 167. számú előterjesztést támogatja [43/2023. (IV. 18.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja az előterjesztést. Köszönöm, a kettes napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
2023. évi üzleti tervének jóváhagyása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő pedig, folytatnánk itt Laciékkal, a Körösi 2023. évi üzleti tervének jóváhagyása, 166. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni, és én vissza is adnám a szót akkor Nektek, parancsolj Laci.
Győrffy László: Köszönöm szépen. Én itt az üzleti tervnél csak egy dolgot szeretnék kiegészítésként elmondani, hogy itt a bevezetőben egy grafikonon lehet látni, hogy hogyan változik a Körösinek a finanszírozása az elmúlt években. És itt, ugye, lehet látni a grafikonon, hogy van egy „hopp", egy nagy kiugrás, és akkor itt az emberek felhördülnek, hogy ez a Körösi, hát azért mostmár álljon meg a menet, mi ez a nagy támogatás? Ugye, azért azt nézni kell, hogy ez a nagy kiugrás, ez önmagában 262 millió forinttal növekedett az energia, úgy, hogy csökkentett. Tehát úgy, hogy a számítások, tehát úgy volt, hogy április 15-ig ugyanez a csökkentett üzemmód van, és április 15-től ugye, nincsen fűtés. Hát, őszre már azt terveztük, hogy nem fagyunk meg. Tehát ez azt jelenti, hogy emiatt van ez a növekedés. És szerintem ez fontos, hogy amikor ezt a grafikont látjuk, akkor emellé, ugye, a részletes üzleti tervben látható, hogy ennek ez az oka, hogy ebből csak 262 millió ez, és hát, értelemszerűen van egy bérnövekedés is, ugye, ebből adódik. Mi is tovább növeltük ugye, a bevételeinket, bízom benne, hogy ugyanazt a szintet fogjuk tudni hozni. Már most az év első részében azt látjuk, hogy ezt túl fogjuk teljesíteni, tehát még, amit célként kitűztünk, fölé is fogunk tudni menni. Jól indult az évünk, és azt gondolom, hogy amiket célként meghatároztunk, ugye, itt a legfontosabb célkitűzés nem is szakmai - persze ez is fontos -, de azt gondolom, hogy üzemeltetési szempontból lényeges az, hogy az energiahatékonyságra helyezzük a nagy hangsúlyt. Jeleztük azt, hogy milyen beruházások történnek, ugye az uszodát illetően, ahol azt gondolom, hogy idén, ugye nem működik, de azt a pénzt, amit erre szánnánk, akkor energiahatékony beruházást hajtunk végre. Korszerűsítésre kerül ugye, az almádi fürdőszobái, és hát, ugye a Körösiben is megtesszük azokat a beruházásokat, amivel tudjuk csökkenteni az energiafelhasználást. Itt a nyílászárók cseréjének első üteme az, amit tervbe vettünk. Úgyhogy ez egy nagyon fontos prioritás, és hát, értelemszerűen szakmai célokat is kitűztünk, azokat is meg fogjuk tudni valósítani. Itt is folyamatosan, remélem, hogy látni fogják azokat az újításokat, újszerű programokat, amiket ígértünk az üzleti tervünkben és munkatervünkben. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen Laci. Csak egy pillanatra átadnám a szót. Beszéltünk itt az üzleti tervről, hogy ne ijedjünk meg itt a hirtelen nagy mínuszoktól. Egy nagyon apró kiegészítésben vázold fel, hogy ezek milyen átvezetések, illetve elhatárolások lesznek. Köszönöm.
Papp Lászlóné Sándor Valéria: Szeretettel köszöntök én is mindenkit! Tehát a cashflow kimutatásunkban azért a mínusz 28 millió forint nem tűnik túl bíztatónak, de ez abból adódik, hogy az előző évekről passzív időbeli elhatárolás, tehát a beszámolóban is látható, hogy időbeli elhatárolásban áthoztunk ettől több összeget is. Ugye, ebből ez a 28 millió, körülbelül, de lehet, hogy ettől több is, talán 43 millió forintunk van, ami előző évben megkapott támogatás olyan feladatok elvégzésére, olyan munkák elvégzésére, amit óvatosságból nem tudtunk megcsinálni, nem mertünk megcsinálni. Ugye, tavaly a közüzemi díjak emelkedése miatt, hogy hogyan fogunk kijönni belőle, előtte pedig a covid miatt. Úgyhogy ezeknek az összegét mi hoztuk magunkkal, és 
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ezeknek a megvalósítása az idén fog megtörténni. Azért van az, hogy az idén több lesz a kiadásunk, mint a bevételünk, ez abból adódik, hogy ezeket a pénzeket áthoztuk erre az évre.
Elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdésük? Úgy látom, hogy nincsenek. Laci, szeretnél még valamit? Visszaadom a szót.
Győrffy László: Nem, köszönöm, csak én remélem, hogy ez világos volt mindenki számára. Jó, csak azért, mert ez mindenkit, ez is egy olyan szám volt, ez a 28 millió, tehát ez nem azt jelenti, hogy most ennyivel mínuszban vagyunk, hanem több pénzt fogunk elkölteni.
Elnök: Azért kérdeztem. Az elhatárolások voltak a tavalyi évből áthozva, így megnövekedtek a költségek.
Győrffy László: így van, igen.
Elnök: így stimmt, oké. Jó, nagyon szépen köszönöm. Úgy látom kérdés a Bizottság részéről nincsen, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket az előterjesztésről. A szavazást indítom.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti tervének jóváhagyásáról szóló 166. számú előterjesztést támogatja [44/2023. (IV. 18.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk az előterjesztést. Köszönöm, a hármas napirendi pontot lezárom. Köszönjük szépen a beszámolóját Körösinek, és további jó munkát és minél több bevételt kívánok!
4. napirendi pont:

A Kocsis Sándor Sportközpont 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Most pedig folytatnánk tovább a Bizottság munkáját. A következő napirendi pontunk a négyes napirendi pont, a Kocsis Sándor Sportközpont 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámoló, 152. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Szeretettel köszöntőm a Kocsis Sándor Sportközpont vezetőjét, Kuróczi Palit, aki arról tájékoztatott, hogy egy kis beszámoló lesz vetítés formájában a Bizottság részére, úgyhogy akkor meg is adnám ezt a lehetőséget, parancsolj.
Kuróczi Pál: Köszönöm szépen. Kettő és fél éve, már lassan három éve vezetem a Kocsis Sándor Sportközpontot. Minden évben láttam különböző szervezeteknél a prezentációt, és hát, gondoltam, hogy én is tudok ilyet, úgyhogy azért szeretnék prezentálni. Ez az első, úgyhogy ezen is át kell esni, ezen a keresztségen. És akkor el is kezdeném a Kocsis Sándor Sportközpont 2022. évi beszámolóját. Tehát itt a bevezetőben ugye, a főbb célokat határoztuk meg, amit már a pályázatomban is annak idején jeleztem. Nagyon fontos célok voltak, a lakosság szélesebb körének a megszólítása a sportos életvitelre, a kőbányai identitástudatot, hogy ezt a „mi" tudatot kialakítsuk a közösségi események alkalmában. A közösségépítés, amit úgy gondolom, hogy sok esemény kapcsán abszolút elértünk, mert egyre több ismerős arcot látok az eseményeken, akik folyamatosan megjelennek, a „Mozdulj Kőbánya!” eseményeken. Ennek nagyon-nagyon örülök, bár azt is el kell, hogy mondjam, hogy ugyebár nem sikerült még egy kerek évet sem végig vinnem itt a Kocsis Sándor Sportközpont élén, mert minden évben történt valami. Ugye, 2021- ben egy Covid közepén csatlakoztam be, 2022-ben a rezsidémon minket is megtámadott. Tehát még egy kerek évünket nem sikerült prezentálni. Ez a 2023-as se az az év lesz, mert ugye, itt év elején itt egy kicsit belecsúsztunk, de reméljük, hogy azért itt is tudjuk ezeket a dolgokat, amiket 
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kitűztünk főbb célokat, prezentálni. Itt, ami még a bevezetőben is a fontos célokat említeném, itt a családi lét és a családok megszólítása. Igaz, ez most már a 2023-as évben történt, pont most hétvégén a futónap alkalmából az Óhegy parkban, ahol sajnos nem sikerült rekordot döntenünk, de öröm volt ránézni az ott résztvevőkre, mert tele voltunk családokkal, tele voltunk gyerekekkel. Ami nekem nagyon tetszett, hogy a Kőbánya feliratot egyből megtámadták a gyerekek, és az nagyon jó helyre került, és nagyon jó kis képeket csináltak ott szerintem a családok, és öröm volt erre ránézni. Igaz, ez a 2023-as évre vonatkozik, de ezt a családi létet mindenféleképpen előtérbe helyezte. Amit a pályázatomban még kiemeltem, az a gazdasági szemlélet, és ezt is tudtuk folytatni, illetve ugyebár a gyerekek előtt olyan példaképeket szerettünk volna állítani a sport kapcsán, ami motiválja őket, hogy még több sportágban és még jobban részt vegyenek. És ez is különböző eseményeken sikerült, és ennek is nagyon örülünk. Nyilván egy főbb feladatunk még az is, hogy a sportos életvitelt - egy sportközpontnak mi lenne más feladata, hogy - a lakosság felé, illetve Kőbánya lakossága felé mutassa, és úgy gondolom, hogy ez a 2022-es évben is sikerült. Az intézmény igazgatásáról, ugye 2015-ben történt ez a Kocsis Sándor Sportközpont megalapítása. Ugye, erről már beszélgettünk, hogy 2025-ben leszünk majd 10 évesek, úgyhogy arra majd mindenféleképpen valami kis ünnepséget össze kell hozni, és már törjük is rajta a fejünket, hogy ezt hogy tudnánk lebonyolítani, milyen szinten és milyen jól. Ezt is a lakosság megszólításával azért mindenféleképpen, valami nagyobb rendezvény kapcsán. Mert ugye, ezt is el szoktam mondani, hogy sokan nem tudják Kőbányán, hogy mi a Kocsis Sándor Sportközpont itt Kőbányán, hanem az van, hogy Újhegyi Uszoda, Bihari Úti Sporttelep, Ihász utca, Medveszőlő utca, Sportliget, tehát ezt nem tudják, hogy a Kocsis Sándor Sportközpont. Igyekszünk azért a köztudatban már így szerepelni, hogyha valaki volt különböző rendezvényünkön, az óvodásoknak én mindig szoktam mondani, hogy nem a Bihari Paraolimpiai Csarnokban vagytok, hanem a Kocsis Sándor Sportközpontban, és ezt most már tök jól tudják. És mi ennek nagyon örülünk, úgyhogy igyekszünk így a köztudatba is belemenni így, hogy Kocsis Sándor Sportközpont. A kapcsolatrendszer kapcsán itt is szerteágazóak vagyunk. Tehát a kőbányai események, „Mozdulj Kőbánya!” programsorozat, Streetball, az egészségnappal is úgy gondolom, hogy egy nagyon jó rendezvényt bonyolítottunk le a Körösi Csorna Sándor munkatársaival. Az is egy nagyon jól sikerült rendezvény volt, de a létesítményműködtetés is a mi feladataink közé tartozik, illetve a kerületi szervezeteknek a megmozgatása, óvodák, általános iskolák, középiskolák, különböző sportszervezetek, illetve a kapcsolatrendszerünk kiépítéséhez tartozik az is, hogy különböző platformokon megjelenünk, bár a Facebook már a fiatalok körében nem olyan népszerű, de a Facebook-on is nagyon jól állunk, illetve nagyon jó kapcsolatot ápolunk a helyi médiával, és minden eseményünkre meghívjuk őket, és jönnek is, és úgy látom, hogy nemcsak a social média felületeken, hanem az újságban és a tévében is próbálunk úgy szerepelni, hogy ott is még jobban ezt a Kocsis Sándor Sportközpontot hirdessük. Itt főbb eseményeket emeltem ki, amiről beszéltem már. Amit mindig el szoktam mondani, hogy a Potos Icáéknak az a jelszava, hogy ugye, járóképes kortól a járóképes korig mozgatják meg a kőbányai lakosságot, ez ránk is abszolút jellemző. Itt kiemelném az óvodai sportnapokat, mert úgy gondolom, hogy mivel elég nagy a rálátásom itt Dél-Pest sportéletébe, mert a XIX. kerületben nőttem föl, a XVIII.-bán lakom és a XX.-ban is laktam, a gyerekeim is odajárnak a XIX. kerületbe iskolába, óvodába. Sehol máshol nincsen ilyen népszerű óvodai sportnaprendezvény, mint amit mi tartunk Kőbányán. Tehát úgy gondolom, hogy persze lehet itt az élsporttal is foglalkozni, de az élsport mindig a diáksportból táplálkozik. Nyilván, hogyha egy korai időben elvetjük a magot, a sport szeretetét az óvodásoknál, akkor onnantól kezdve reméljük, hogy a számítógép elől is egy kicsit ki tudjuk őket mozdítani. Tehát ez az óvodai sportnapok, ez nekem az egyik kedvenc rendezvényem, itt öt sportágban mozgatjuk meg az óvodásokat. Van labdarúgásunk, kosárlabdánk, úszásunk, atlétikánk, sor- és váltóversenyünk, és nagyon nagy szeretettel jönnek a gyerekek, nagyon élvezik, nagyon jó. Tényleg egy olyan rendezvény, úgy feltölti az embert, minket is, nemcsak a résztvevőket, hanem minket is, a szervezőket, hogy látjuk a gyerekeket, hogy csinálják. Nyilván vannak olyan versenyek, ahol mindenki első, mindenki aranyérmet kap, de van, ahol próbáljuk azért díjazni a különbséget. És azt kell, hogy mondjam, hogy az én fiam a kispesti egyik óvodába járt, és ott nekik egy nyuszifutás volt egész évben. Itt annak ellenére, itt Kőbányán azért ez az öt versenysorból álló grand prix, ha mondhatom így, ez szerintem abszolút 
7



egyedülálló, és én teljesen benne lennék, hogy egy ilyen budapesti kezdeményezésben a többi kerülettel összefogva, mert ez tényleg, ez egy szuper dolog, és ezt nagyon szeretik a gyerekek, mi is nagyon szeretjük, és úgy látom, hogy az óvónő kollegáknak egyébként csak köszönettel tudunk tartozni, mert olyan jól fölkészítik a gyerekeket. Nyilván előre megkapják, hogy mi a feladat, mert nekik nem biztos, hogy ez a profiljuk, hogy a sportban tevékenykedjenek. Nagyon szuper szokott lenni, úgyhogy azt abszolút szeretném kiemelni. A Mozdulj Kőbánya! programsorozatról annyit szeretnék elmondani, hogy itt is az egyik kedvencem, az pedig a Senior Tízkarikás Játékok. Minden évben próbáljuk egy kicsit megújítani innovatív módon, hogy új versenyszámokat teszünk be. Itt is öröm látni azt, ahogy jönnek az idősek és részt vesznek, és tényleg mindig imádkozunk, hogy jó idő legyen, hogy ne mossa el az eseményt, de az elmúlt két évben ez teljesen jól sikerült. Tényleg abszolút lehet rajtuk látni, sőt, volt egy évben, amikor az egyik idősebb bácsi kijött, és ott abszolút megköszönte így Polgármester úréknak is, meg nekünk is, hogy ez milyen szuper rendezvény volt, milyen jó rendezvény volt. Egy dolgot hiányolt, a pörkölt mellé a sört szerette volna prezentálni, de hát mi mondtuk, hogy ezt majd azért a normális keretek között. De tényleg az nagyon szuper rendezvény, tehát így egy kicsit próbáljuk átölelni a korosztályokat, ezt azért szerettem volna kiemelni. Illetve a Mozdulj Kőbánya! programsorozatban még két esemény, a Kihívás Napja. Azt a tavalyi évben egy teljesen innovatív módon próbáltuk megvalósítani, ahol a kerület két részén, több sportágban mozgattunk meg. Egy nagyon jó kis videóválogatás került ki a Kőbánya Sportolója átadáson erről az eseményről is. Ami nekem nagyon tetszett, egy ilyen baba-mama tornát is betettünk a program közé, és pont sikerült egy olyan fényképet csinálni, amin egy kisbaba egy „Kőbányai baba vagyok” nevezetű feliraton tornázott. Tehát abszolút az is azt kell, hogy mondjam, hogy ott meg a nulla éves kortól próbáltuk már megmozgatni a lakosságot. Tehát a Kihívás Napja is egy nagyon jó rendezvény volt, csak nagyon sokáig a harmadik helyen álltunk országszerte, aztán a negyedik helyre lecsúsztuk, így ez célkitűzés idén itt is, a kerületi cégeket bevonva, hogy nagyobb mozgósítást csináljunk a kerületben. A Magyar Úszás Napját is szeretném kiemelni, mert ott a cél az volt, hogy 10 ezer métert teljesítsünk, na, most sikerült 94 ezer kilométert teljesítenünk, úgyhogy azt kell mondjam, hogy magasan túlszárnyaltuk azt, ami az elvárás volt, illetve amit az Úszószövetség annak idején kiadott. Illetve ami nekem még egy olyan program, ami szerintem nagyon jól sikerült, ugye, az uszoda bezárásával a Mikulás Úszónap az kitolódott a Sportligetbe egy ilyen „Mikulásnap a Sportligetben” elnevezésű versennyel, és ott is nagyon sok gyerek volt, annak ellenére, hogy nem volt olyan szuper idő. Az a program is rendkívül jól sikerült, tényleg Mikulásunk volt, krampuszunk volt, és különböző sportesemények kapcsán a gyerekek eljutottak a legvégén a Mikuláshoz, és az is nagyon jól sikerült, talán majd kép is lesz róla szerintem a következő összeállításban, ha minden igaz. (A prezentáció következő diájára utal.) Itt az Esélyegyenlőség Napját is látjuk, az Úszónapot is, a biciklist, az Európai Mobilitási Hetet, igen, ott a Mikulás, jól mondtam. Tényleg, azt kell, hogy mondjam, hogy az is egy nagyon remek program volt. Az iskolai diáksportnál is azt szoktam kiemelni, hogy az Önkormányzat támogatásának köszönhetően itt is nagyon komoly gyerektömeget mozgatunk meg, és ez más kerületben szintén nem divat. Épp a minap kaptam egy e-mailt, ahova a kisfiam jár iskolába, hogy ha szeretném diáksportra benevezni, ezen a linken tudom. Na, most nálunk ez nem így történik. Tehát itt Kőbányán a testnevelőknek hála egy olyan szintű összefogás van, hogy nagyon sok versenyszámban nagyon sok diákot megmozgatunk. Itt is abszolút azt kell, hogy mondjam, hogy itt is a kőbányai testnevelőknek ez köszönhető, meg a Kocsis Sándor Sportközpontnak, hogy ilyen jól összefogjuk ezt a rendezvénysorozatot. Úgyhogy azt kell mondjam, hogy szerintem ez nagyon jól működik, és szeretnénk, ha ez a jövőben is így működne. A diáksport táborokkal kapcsolatban itt mindenféleképpen innovációra van szükség, mind a balatonlellei tábor kapcsán, mind a sportismereti tábor kapcsán. Idén a sportismereti tábor kapcsán már lépéseket tettünk, és már szeretnénk majd hirdetni az augusztus első két hetében lévő Kocsis Sándor Sportközpont által megújult sportismereti tábort, úgyhogy ez mindenféleképpen innovációra szorul, de ezt meg is fogjuk tenni, jövőre valószínűleg a balatonlellei tábor kapcsán. Itt a kőbányai óvodás sportnapokról beszéltem, tényleg itt egyébként köszönetét szeretnék mondani a Kőbányai Darazsaknak, akik ugyebár a kosárlabda részében nekünk nagy segítségre vannak, tehát itt is azt kell mondjam, hogy a kerület egyesületeivel rendkívül jó a kapcsolatunk minden szinten. Itt 
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ugye, látható pár kép az óvodai sportnapokról (utal a prezentáció következő diájára), tehát tényleg a gyerekek jönnek, érmet kapnak, nagyon örülnek neki, kiabálnak, és a többi. Ezt mindig el szoktam mondani, hogy tudom, otthon meg az óvodában nem lehet kiabálni, de a Kocsis Sándor Sportközpontban igen. A sportismereti tábor, erről beszéltem (utalva a következő diára). A főbb eseményeink annak ellenére, hogy nemcsak ugye, Mozdulj Kőbánya! programsorozat volt, itt a Streetball-t mindenféleképpen kiemelném, főleg azért, mert 2021-ben a Sportgálán nagyon komoly díjat kaptak a Streetball szervezői, amit egy kicsit magunknak éreztünk, hiszen a kőbányai Streetball fesztivál az első eseménye a streetballosoknak. Ez idén is így lesz, szóval, majd sok szeretettel várunk mindenkit. Az Egészségnapról is csak jókat tudok mondani, mert úgy gondolom, hogy a Körösi Csorna Sándor munkatársaival teljesen jól dolgozva együtt nagyon jó kis programot hoztunk össze. A létesítményüzemeltetéssel kapcsolatban: ugyebár próbáltunk minden létesítményt nagyon jól és normálisan üzemeltetni, hát, egy nagyon ésszerű döntésnek köszönhetően október 24-én sajnos be kellett zárni az Újhegyi Uszodát, de bármennyire is szerettük volna mi működtetni, tényleg itt a számokat látva, sajnos ezt a döntést, ami szerintem nagyon jó döntés volt, meg kellett hozni, és nagyon örülök, hogy viszont a tervezetteknél egy kicsit hamarabb meg tudtuk nyitni az Újhegyi Uszodát. Most már azt látom, hogy már kezdenek visszacsorgadozni azok az emberek, akik jártak, a törzsvendégek, és azt kell mondjam, hogy közmegelégedésre. Ami nekem nagyon-nagy öröm, hogy mindig kiemelik az uszoda kapcsán azt, hogy milyen jó higiéniai állapotban van, tehát hogy milyen jól takarítunk, és ennek mindig úgy örülök, mert én úgy gondolom, hogy ez egy elsődleges szempont az uszodánál, hogy mindig tisztaság legyen. A gazdasági szemléletet előtartva a bevételeinket azt kell mondjam, hogy nagyon jól prezentáltuk ebben az évben is, minden telephelyen túlteljesítettünk. Ezt idén is szeretnénk majd minden telephelyen túlteljesíteni. Nyilván ez annak is köszönhető, hogy a covid után egy pályabérlés-emeléshez folyamodtunk, mert sok éve ugyanolyan mértékűek voltak a pályabérlés-emeléseink, de úgy gondolom, hogy haladni kell a korral, és lehet, hogy ez fáj a bérlőknek, de én meg úgy gondolom, hogy mi meg bevétel-orientáltak vagyunk, és mindenféleképpen cselekednünk kellett ebben az ügyben. Egyébként nagyon sok egyesületünk nagyon sok pályát bérel, nagyon jó kapcsolatunk van a Ferencváros női csapatával, az utánpótlás-csapatával. Az Ihász utcai telepeken is több bérlés van, nemcsak a KISE, akivel nagyon jó kapcsolatunk van, labdarúgó kupát rendeznek, mi is majd meg fogjuk rendezni a Kocsis Sándor Emléktornát idén is. Ugye, a Bihari Sporttelepen a vívók és a kosárlabdázók a Törekvésen azért elviszik a prímet, hogy úgy mondjam, de nagyon jól tudtunk együttműködni annak kapcsán, hogy a rezsit egy kicsit visszavegyük, és ők is szerették volna használni a termet, és egy nagyon jó kis megállapodást kötöttek, úgy tudom, az Önkormányzattal. Egyébként nagyon odafigyeltek a terem használatára, és követtem őket teljesen. A kistermet is sokan használják, egy új bérlőnk van - ne tévesszen meg senkit, de -, Golyósport Szövetség, ez a nevük, és ők is előszeretettel használják a termeinket. A teniszpályák, annak ellenére, hogy kimondtuk azt, hogy nincs fűtés, bevételt hoztak minden egyes hónapban, tehát abszolút pozitívan zártuk a teniszpálya-bérlésünket. Meglepődtem egyébként, de nagyon örültem, mert ugye, nem voltak olyan hidegek, és azért a sportolók tudták használni a teniszpályáinkat. Itt egy létesítménykihasználtság látható. (Utal a következő diára.) Tehát azért elég komoly mennyiségű embert mozgatunk meg, így egy év alatt. A bérlőkről látható egy statisztika, hogy milyen sok bérlőnk van. Nyilván ez már annak köszönhető, hogy milyen bevételhez tudtunk nyúlni. Ugye, az Ihász utcai sporttelepen, ugye, ott a White Sharks-osokat nem szeretném kihagyni, de ők önállóan üzemeltetik a jégpályát. Az Ihász utcával kapcsolatban annyit szeretnék elmondani, hogy van már egy gyönyörűen felújított, Újhegyi uszodánk, egy gyönyörűen felújított stranddal. Azt kell mondjam, hogy a Bihari sporttelepen is azért elég korszerűek a dolgok, az Ihász utcáról ez nem mondható el. Sajnos az Ihász utcai sporttelepen - bocsánat, hogy így mondom, de -, ilyen toldozás-foldozással próbáljuk megőrizni az állagát, tehát oda is egy nagyon komoly felújítás kéne ahhoz, hogy egy korszerű sporttelepet tudjunk üzemeltetni, mert igény lenne rá. A Medveszőlő utcai sportpálya is hozzánk tartozik, ez inkább ilyen lakossági használatra. Bár most megkeresett egy egyesület, akik lehet, hogy még bérelni is fogják, aminek én nagyon örülnék. A Sportliget is, ugye, hozzánk tartozik. Itt a pályáknak a világítása az mindig kritikus, és sokszor beszéltünk már erről. Most egy telefonos kapcsolattal próbáljuk, illetve hát, kiírtuk azt a 
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lakosságnak, hogy ettől-eddig tudunk világítást prezentálni nekik. A jóérzésűek, azok felhívnak minket, és azt mondják, hogy „legyenek kedvesek fölkapcsolni a villanyt”, és amikor befejezik a sportolást, akkor szintén fölhívnak, de hát vannak, akik „legyenek kedvesek fölkapcsolni”, utána elmennek, és akkor lehet, hogy ott üresen áll a pálya, bár próbáljuk ezt ellenőrizni, hogy ezzel is odafigyeljünk az energiára. Az energiamegtakarításokról, ugye már beszéltem itt a sporttelepek kapcsán. Én úgy gondolom, hogy jól sikerültek az állagmegóvás terén is. Próbáltunk a vagyonkezelővel összedolgozni ezügyben, és úgy gondolom, hogy sikerült is. Itt a bevételek láthatóak (Utal a következő diára.), amiket már elmondtam, hogy azért már jóval túlléptük a vállaltakat, úgyhogy ezt a gazdasági szemléletet mindenféleképpen szeretnénk megtartani továbbra is, és reméljük, hogy 2023-ban is hasonló számokat tudunk majd prezentálni. Szerintem akkor ennyi lettem volna. Köszönöm szépen. Bocsánat, még egy fontos dolgot el szeretnék mondani. Ugye, június 3-án szeretnénk kinyitni az Újhegyi Strandot. Ha bárkinek úszómester ismerőse van, legyen kedves, irányítsa hozzám, mert nagyon sok kerület, a XV1I1. kerületi újságot is kinyitottam, mert ott lakunk, és ott is, mindenhol úszómestert keresnek. Valószínűleg azért, mert az úszómestereket ugyebár megrettentette az, hogy itt sok uszodát bezártak, és nagyon sok mindenki átképezte magát, hogy nem fog erre blazírozni, hogy félévente bezárnak egy uszodát, és nem tud hol dolgozni. Tehát úszómesterhiányban szenvedek, hogyha esetleg bárkinek - bár én a vízimentőszolgálattal felvettem a kapcsolatot, a diákmunkaszervezőkkel fölvettem a kapcsolatot, de ha valakinek - az ismeretségi körében úszómester van, az legyen kedves irányítsa hozzám. Nagyon szépen köszönöm a figyelmet.
Elnök: Köszönjük szépen intézményvezető úrnak ezt az alapos, széleskörű, teljes mélységében kiegészítését Kőbánya sportéletéről. Megadom a szót dr. Horváth Márk képviselő úrnak.
Dr. Horváth Márk: Úszómester ismerősöm sajnos nincsen, viszont szeretném személyesen is a hálámat kifejezni intézményvezető úr felé, ugyanis én azt gondolom, hogy amit itt Kőbányán a sportéletbe, főleg a fiatalok irányába megvalósul, az egyedülálló Budapesten. Én nagyon büszke vagyok rá egyébként a Sportligettől kezdve az Újhegyi Uszodán át, és köszönöm a munkádat. Látom azt, hogy tényleg nemcsak az íróasztal mögül, hanem a vízben is foglalkozol az apróságokkal, illetve látjuk, látjuk tényleg a személyes közreműködést, úgyhogy így tovább!
Elnök: Köszönjük szépen. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatosan? Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak, parancsoljon.
Radványi Gábor: Köszönöm szépen. Múlt hónapban volt egy testületi döntés, amely szerint a Mázsa téri ingatlant, illetve annak a hasznosításának a jogát azt biztosítanánk a Kocsis Sándor Sportközpont számára. Érdeklődtem, az most éppen bejegyzés alatt van, az alapító okirat ilyen szempontból módosul, tehát lesz egy plusz telephely. A kérdésem az - és ez az anyag nem terjed ki erre, azért kérdezem, mert engem is sokat kérdeznek -, hogy ott áll az a szép pálya, és ennek a hasznosítása mikor kezdődik el? Van-e erre igény, mert szerintem van, mert jönnek. Ezzel kapcsolatban tudsz-e valami újdonságot mondani? Itt terveztek-e rendezvényeket, illetve, hogy kik fogják használni?
Kuróczi Pál: Igen, nagyon szeretném majd, ha az az intézmény is hozzánk tartozna, közel van hozzánk, viszont biztos, hogy státusz fog nekem oda kelleni. Abban biztos vagyok, hogy én azt csak úgy fogom tudni jól üzemeltetni, hogyha esetleg kapok oda egy vagy két státuszt, ezt ugye, meg kell nézni, hogy ez pontosan gazdaságilag hogy fog üzemelni és működni. Nyilván ott is fel kell térképezni a lakossági használatot, illetve, hogy a bérlők, bár mindig el szoktam mondani, hogyha lenne még három futballpályám, akkor azt is ki tudnám adni, mert nagyon sok az érdeklődő. Tehát úgy gondolom, hogy bérlőknek is ki tudnánk adni, és hát, a rendezvények kapcsán meg abszolút biztos, hogy beleillik a profilunkba, úgyhogy tudnánk azt is hasznosítani.
Elnök: Megadom a szót, parancsolj.

10



Radványi Gábor: Nem kötekedni akarok, csak ha rajtam múlna ez, akkor rögtön vennék két kaput rá, mert a kapukat elvitte a SOCCA Szövetség. Ezt májusban akár már lehetne is hasznosítani szerintem.
Kuróczi Pál: Bevallom az őszintét, még így futólagosán láttam a területet, tehát nem voltam még kint megnézni. Meg kell nézni azt pontosan, hogy valóban hogy megy, illetve hogy a költségvetésünkbe belefér-e ez a két kapu. Ezt is meg kell nézni. Természetesen a körülötte lévő területet is azért meg kell vizsgálni, hogy mennyire alkalmas. Tényleg nem láttam még, nem voltam kint, de nyilván venni fogom a fáradtságot, ki fogok menni, és meg fogom nézni, hogy nem balesetveszélyesek-e ott a dolgok, vagy a mosdót hogy tudják használni, a világítást, és a többi, tehát azért ez egy komplexebb dolog, de mindenféleképpen rajta leszünk az ügyön.
Elnök: Jó, köszönöm szépen. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdésük, kiegészítésük? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom.
45/2023. (IV. 18.) KMB határozat
a Kocsis Sándor Sportközpont 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámolóról(7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kocsis Sándor Sportközpont 2022. évi szakmai tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadja az előterjesztést. Köszönöm, a négyes napirendi pontot lezárom. Köszönjük szépen, az intézményvezetőnek további jó munkát kívánunk!

5. napirendi pont:
A 2023. évi kulturális és művészeti pályázat 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk az ötödik, a 2023. évi kulturális és művészeti pályázat, 157. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 2 millió forintos összeg áll rendelkezésre, a pályázó egy évre, és legfeljebb 100 ezer forintos határig támogatható. A támogatási szerződés alapján utólagos elszámolási kötelezettség mellett 2023. augusztus 4-ig lehet benyújtani ezt a kulturális és művészeti pályázatot. Ebben az esztendőben 44 ilyen pályázat volt. Úgy látom, hogy kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.
46/2023. (IV. 18.) KMB határozat
a 2023. évi kulturális és művészeti pályázatról(7 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a 2023. évi kulturális és művészeti pályázati felhívást az 1. melléklet szerinti tartalommal elfogadja.2. A Közművelődési Bizottság felkéri a polgármestert, hogy az 1. pont szerinti pályázati felhívást Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat honlapján és a Kőbányai Hírekben tegye közzé.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
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1. melléklet a 46/2023. (IV. 18.) KMB határozathoz

PÁLYÁZATI FELHÍVÁSA Kőbányai Önkormányzat pályázatot ír ki a Kőbányán kulturális és művészeti területen tevékenykedők 2023. évi támogatására.
1. A pályázat célja: a kerületi kulturális, művészeti élet segítése, ösztönzése, fellendítése.
2. A pályázatra rendelkezésre álló keret: 2 000 000 Ft
3. Egy pályázó által elnyerhető támogatás: 100 000 Ft
4. A pályázat benyújtásának feltételei:

4.1. A pályázaton részt vehet
a) a Kőbánya területén élő, bejelentett lakóhellyel rendelkező, alkotó, művészeti,kulturális tevékenységet folytató természetes személy,
b) a kőbányai székhelyű, kulturális, művészeti tevékenységgel foglalkozó civilszervezet, valamint
c) a kőbányai székhelyű köznevelési intézmény tanulója, illetve művészeti, oktatásiintézmény kőbányai bejelentett lakóhellyel rendelkező tanulója (a továbbiakban együtt: pályázó).

4.2. Természetes személy pályázhat
a) civil szervezettel együtt, ebben az esetben a támogatás a civil szervezet részére folyósítható,
b) egyénileg, ebben az esetben a támogatás után felszámított személyi jövedelemadó összege a pályázót terheli.

4.3. Nem vehet részt a pályázaton az a civil szervezet, amely a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendeletben meghatározott támogatásban részesül.
4.4. A pályázatot kizárólag a „Pályázati adatlap” pontos, hiánytalan kitöltésével lehet benyújtani, amelyen az alábbi adatokat kell kitölteni, illetve az alább felsorolt iratokat kell csatolni:aj a pályázó adatai, e-mail címe, telefonszáma,
b) a támogatni kért tevékenység megnevezése és bemutatása legfeljebb egy oldal terjedelemben, mely tartalmazza a megvalósítás időpontját is,
c) a kért támogatás pontos összege és a támogatni kért tevékenység teljes, részletes költségvetése,
d) amennyiben a pályázó 2023-ban már részesült a Kőbányai Önkormányzat támogatásában, ennek feltüntetése a támogatás céljának és összegének megjelölésével,
e) természetes személy esetén a lakcímről szóló hatósági igazolvány lakcímet tartalmazó oldalának másolata,
f) igazolás arról, hogy a civil szervezet a 2022. évről szóló beszámolóját, valamint közhasznú szervezet esetén a közhasznúsági jelentést letétbe helyezte az Országos Bírósági Hivatalnál,
g) a civil szervezet létesítő okiratának a szervezet törvényes képviselője által hitelesített másolata,
h) e-mailen és postán érkező pályázat esetén a civil szervezet törvényes képviselője aláírási címpéldányának másolata,
i) nyilatkozat arról, hogy

la) a pályázónak nincs köztartozása, és nem áll fenn tartozása a Kőbányai Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és a Kőbányai Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben,
ib) a civil szervezet a támogatás vonatkozásában adólevonási joggal rendelkezik-e,

j) köznevelési intézményben tanulók esetén a tanulói jogviszony igazolása,
k) nyilatkozat a személyes adatok pályázattal összefüggő kezeléséhez történő hozzájárulásról.
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4.5. Egy pályázó egy alkalommal nyújthat be pályázatot.
5. A támogatási időszak: 2023. január 1-jétől 2023. december 31-éig terjedő időszak.
6. Támogatás kérhető a kulturális, művészeti tevékenységgel összefüggő költségekre, különösen:
a) művészeti alkotómunka,
b] kiállítás szervezése,
c) könyv-, CD-, DVD-kiadás,
d) kulturális, zenei programok szervezése,
e) hangszervásárlás, hangszerjavítás,
f) filmkészítés, fotóművészeti tevékenység,
g) művészeti tanulmányutak segítése,
h) művészeti iskolák tandíja,
i) alkotótáborokban, művészeti táborokban való részvétel segítése,
j) anyag-, eszközvásárlás művészeti tevékenységhez,
k) hozzájárulás kulturális, művészeti versenyek nevezési díjához.
7. A támogatás nem használható fel1. étkezési költségre, valamintII. személyi juttatásra és annak járulékaira.
8. A pályázat benyújtásának helye, módja és határideje:A pályázatokat 2023. augusztus 4-éig (péntek) folyamatosan lehet benyújtani:
a) elektronikusan magánszemélyeknek a  e-mail címre,HanzikAgnes@kobanya.hu
b) elektronikusan az elektronikus azonosítással rendelkező szervezeteknek, valamint magánszemélyeknek az e-papír szolgáltatás igénybevételével a BP10KER hivatali kapu címre,
c) személyesen - a 06 1 4338 227-es telefonszámon előre egyeztetett időpontban - a Kőbányai Polgármesteri Hivatal II. emelet 220-as irodájában, vagy
d) papír alapon egy példányban postai úton a Kőbányai Polgármesteri Hivatal Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályának címezve az 1102 Budapest, Szent László tér 29. címen. Postai benyújtás esetén a pályázatnak a fenti határidőre be kell érkeznie a Hivatalba.A pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető Hanzik Ágnes közművelődési referenstől a 06 1 4338 227-es telefonszámon, illetve a HanzikAgnes@kobanya.hu e-mail címen. A pályázati adatlap igényelhető a fenti e-mail címen, illetve letölthető a Kőbányai Önkormányzat honlapjáról (www.kobanya.hu). Az adatlap másolás útján sokszorosítható.
9. A pályázat elbírálásának menete:A pályázati határidő meghosszabbítására nincs lehetőség. A pályázati feltételeknek nem megfelelő pályázat érvénytelen. Hiánypótlási felhívás kibocsátására - határidő tűzése mellett - kizárólag egy alkalommal van lehetőség.A pályázatokat a Közművelődési Bizottság a 2023. augusztusi ülésén bírálja el. A Kőbányai Polgármesteri Hivatal a döntést követően e-mailben értesíti a pályázókat a pályázat eredményéről. A nyertes pályázókkal a Kőbányai Önkormányzat támogatási szerződést köt.
10. Az elszámolás módja, határideje:A pályázatban csak a támogatási időszakot (2023. január 1-je és 2023. december 31-e között) terhelő költségekre vonatkozó számlák, bizonylatok számolhatók el, amelyek kiállítási dátuma és teljesítési időpontja a támogatási időszakra esik, és amelyek pénzügyi teljesítése a támogatási határidő végéig megtörténik.
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A támogatással legkésőbb 2024. január 31-éig kell elszámolni a támogatási szerződésben meghatározott módon. A pályázó a fel nem használt vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget köteles visszafizetni. A nyertes pályázó a támogatás lebonyolításában a Hivatallal együttműködik, az ellenőrzési munkát a megfelelő dokumentumok, számlák, a megvalósítást igazoló okmányok, bizonylatok rendelkezésre bocsátásával elősegíti.Budapest, 2023. április „ D. Kovács Róbert AntalKőbánya polgármestere
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadja a pályázati kiírást. Köszönöm, az ötös napirendi pontot lezárom.

6. napirendi pont:
A civil szervezetek és egyházak 2023. évi támogatásáról szóló pályázati felhívás 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: A következő napirendi pontunk a hatodik, a civil szervezetek és egyházak 2023. évi támogatásáról szóló pályázati felhívás, 158. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt a civil szervezetek és az egyházak részére egy 4 millió forintos összeg áll rendelkezésre. Január l-étől december 31-éig, utólagos elszámolással. Beadási határidő: május 15-e. Kérdés nincs, úgy látom, a Bizottság részéről, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.
47/2023. (IV. 18.) KMB határozat
a civil szervezetek és egyházak 2023. évi támogatásáról szóló pályázati felhívásról(7 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága pályázatot ír ki a civil szervezetek és egyházak 2023. évi támogatására 4 000 000 Ft összegben a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 20. sora terhére.2. A Közművelődési Bizottság a civil szervezetek és egyházak 2023. évi támogatásáról szóló pályázati felhívást az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.3. A Közművelődési Bizottság felkéri a polgármestert, hogy a pályázati felhívást a Kőbányai Önkormányzat honlapján és a Kőbányai Hírek című lapban tegye közzé.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

1. melléklet a 47/2023. (IV. 18.) KMB határozathoz

PÁLYÁZATI FELHÍVÁSBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) pályázatot ír ki a civil szervezetek és egyházak 2023. évi támogatására.
1. A pályázat célja:A pályázat célja a civil szervezetek és egyházak kulturális, közművelődési, hagyományápoló, ismeretterjesztő, környezet- és természetvédelmi, egészségvédő, kerület- és közösségfejlesztő, karitatív és szociális tevékenységének támogatása.
2. Pénzügyi támogatásban az 1. pontban meghatározott tevékenységen belül az alábbi 
programok részesíthetők:
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a) közösségi életre nevelés érdekében programok szervezése,
b) kulturális és közművelődési tevékenységgel összefüggő programok, hagyományok ápolása, 
c) egészséges életmód propagálása, terjesztése,
d) szociális, karitatív tevékenység, esélyegyenlőséget elősegítő programok,
e) természeti és épített környezeti értékek védelme, megóvása, propagálása,
f) az elnyert támogatási összeg 20%-áig működési költség,
g) rendezvények, kirándulások szervezése határon túli magyar civil szervezetekkel együttműködve,
h) nemzeti önazonosságtudat erősítése érdekében programok szervezése, kiadványok készítése, továbbá
i) gyermekek üdültetése, táboroztatása.
3. A pályázatra rendelkezésre álló támogatási keret: 4 000 000 Ft

4. A pályázat benyújtásának feltételei:

4.1. A pályázaton részt vehet:
a) a kőbányai székhelyű civil szervezet (egyesület, alapítvány),
b) a nem kőbányai székhelyű, de Kőbányán tagszervezettel rendelkező civil szervezet,
c) a Kőbányán székhellyel rendelkező bejegyzett egyház, illetve belső egyházi jogi személy (a továbbiakban: egyház),
d) a nem kőbányai székhelyű, de Kőbányán tagszervezettel rendelkező bejegyzett egyház.

4.2. A pályázatot kizárólag a pályázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen az alábbi adatokat kell kitölteni és az alább felsorolt iratokat kell csatolni:
a) a pályázó szervezet és a kőbányai tagszervezet, bejegyzett egyházi, belső egyházi jogi személy, illetve tagszervezet adatai, e-mail címe,
b) a bankszámlát vezető pénzintézet neve és a bankszámlaszám, ahová a támogatás átutalását a pályázó kéri,
c) a program célja, részletes leírása legfeljebb egy oldal terjedelemben, a program megvalósításának időszaka, a program tervezett költsége és az igényelt támogatás összege, 
d) képviselői nyilatkozat arról, hogy:

da) a szervezetnek nincs köztartozása, nem áll végelszámolás vagy felszámolás alatt, vele szemben csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló eljárás nincs folyamatban, 
db) a pályázat nem irányul más forrásból finanszírozott pályázat megvalósításával azonos célra,
de) a szervezet a támogatás vonatkozásában adólevonási joggal rendelkezik-e,

e) a civil szervezet létesítő okiratát érintő, folyamatban levő változásbejegyzési eljárás esetében be kell csatolni az illetékes bírósághoz benyújtott változásbejegyzési kérelmet - a változással érintett részekkel egységes szerkezetbe foglalt létesítő okirattalmásolattal -, az annak befogadásáról szóló bírósági igazolással együttesen,
f) nem kőbányai székhelyű, de Kőbányán tagszervezettel rendelkező civil szervezet esetében a szervezet igazolása a kőbányai tagszervezet működéséről,
g) a bejegyzett egyház hatályos létesítő okiratának (alapszabály) az egyház képviselője által szabályszerűen hitelesített másolata,
h) a nem kőbányai székhelyű, de Kőbányán tagszervezettel rendelkező egyház esetében az egyház törvényes képviselőjének nyilatkozata a kőbányai tagszervezet működéséről,
i) a szervezet, az egyház törvényes képviselője aláírási címpéldányának másolata,
j) 2022. évről szóló beszámoló, valamint közhasznú szervezet esetében a közhasznúsági melléklet Országos Bírósági Hivatalnál történő letétbe helyezéséről szóló bírósági igazolás, 
k) amennyiben a pályázó 2023-ban már részesült az Önkormányzat által nyújtott támogatásban, ennek feltüntetése a támogatás célja és összege megjelölésével.
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4.3. Egy pályázó kizárólag egy pályázat benyújtására jogosult, ugyanakkor a pályázatban több program támogatása kérhető.
4.4. A támogatási időszak: 2023. január 1. - 2023. december 31.

5. A pályázati összeg nem használható fel:
a) bérjellegű kiadásra és a kapcsolódó közterhek kifizetésére,
b) saját gépjármű hivatalos célú használatának elszámolására,
c} karbantartási, felújítási költségre, valamint a programhoz nem kapcsolódó működési költségre,
dj 200 000 Ft-ot meghaladó értékű eszközök beszerzésére.
6. A pályázaton nem vehet részt:
a) sport- és polgárőr egyesület,
b) munkaadói és munkavállalói érdekképviseleti szervezet,
c) olyan szervezet, amelynek célja az Önkormányzat által fenntartott bölcsőde, óvoda vagy a Kelet-Pesti Tankerületi Központ fenntartásában lévő iskola támogatása,
d) olyan szervezet, amely az Önkormányzat bármely pályázatán nyert összeggel a megadott határidőig nem számolt el, vagy köztartozása van,ej olyan szervezet, amelynek az Önkormányzattal, költségvetési szervével, illetve a tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben lejárt tartozása áll fenn,
f) közalapítvány.
7. A pályázat benyújtásának helye, módja és határideje:A pályázat Önkormányzathoz történő beérkezésének legkésőbbi időpontja (postai és személyes benyújtás esetén is) 2023. május 15-e (hétfő).A pályázatokat be lehet nyújtani;
a) elektronikus úton az elektronikus azonosítással rendelkező szervezeteknek az e-papír szolgáltatás ( ) igénybevételével a BP10KER hivatali kapu címre,https://epapir.gov.hu
b) postai úton a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal (a továbbiakban: Hivatal) Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályának címezve az 1102 Budapest, Szent László tér 29. címen.A pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető Molnár Zsuzsanna civilkapcsolati referenstől a +36 1 4338 144-es telefonszámon és a MolnarZsuzsanna@kobanya.hu e-mail- címen. A pályázati adatlap igényelhető a fenti e-mail címen, illetve letölthető az Önkormányzat honlapjáról (www.kobanya.hu). Az adatlap másolás útján sokszorosítható.
8. A pályázat elbírálásának menete:A Hivatal szükség esetén egy alkalommal hiánypótlási felhívást ad ki, a hiánypótlási határidő meghosszabbítására nincs lehetőség. A pályázati feltételeknek nem megfelelő pályázat érvénytelen.A pályázatokat a Közművelődési Bizottság a 2023. júniusi ülésén bírálja el. A Hivatal a döntést követően e-mailben értesíti a pályázókat a pályázat eredményéről. A nyertes pályázóval az Önkormányzat támogatási szerződést köt.
9. Az elszámolás módja, határideje:A pályázat terhére csak a támogatási időszakot (2023. január 1-je és 2023. december 31-e között) terhelő költségekre vonatkozó számlák, bizonylatok számolhatók el, amelyek kiállítási dátuma és teljesítési időpontja a támogatási időszakra esik, és amelyek pénzügyi teljesítése a támogatási határidő végéig megtörtént.A támogatás összegével legkésőbb 2024. január 31-éig kell elszámolni. A pályázó a fel nem használt vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget köteles a támogatási 
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szerződésben előírtaknak megfelelően visszafizetni. A pályázó a támogatás lebonyolításában köteles a Hivatal feladatkörrel rendelkező szervezeti egységével együttműködni, az ellenőrzési munkát a megfelelő dokumentumok, számlák, a megvalósítást igazoló okmányok, bizonylatok rendelkezésre bocsátásával elősegíteni.Budapest, 2023. április „ ” D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, jóváhagyta a pályázati felhívást. Köszönöm. A hatos napirendi pontot lezárom.

7. napirendi pont:
A kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő a hetedik, a kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívás, 151. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 2,5 millió forintos összeg áll rendelkezésre, az egyesületek pályázónként 250 ezer forint támogatásban részesülhetnek. És a pályázati beadási határidő: 2023. május 22-e. Úgy látom, hogy kérdés nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.
48/2023. (IV. 18.) KMB határozat
a kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati 
felhívásról(7 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Közművelődési Bizottság) pályázatot ír ki a kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatására 2 000 000 forint összegben a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 22. sora (Sportcélú egyesületek pályázati tartaléka) terhére.2. A Közművelődési Bizottság a kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatásáról szóló pályázati felhívást az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.3. A Közművelődési Bizottság felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjék a 2. pont szerinti pályázati felhívás közzétételéről a Kőbányai Önkormányzat honlapján.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

1. melléklet a 48/2023. (IV. 18.J KMB határozathoz

PÁLYÁZATI FELHÍVÁSBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) pályázatot ír ki a kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatására.
1. A pályázat célja:A Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége tagszervezetei működési feltételeinek javítása, utánpótlás-nevelésének segítése, versenyek, bajnokságok megrendezésének támogatása. Ennek érdekében a pályázat témakörei:
a) saját sportesemények rendezése,
b) nem saját rendezésű versenyen, bajnokságon történő részvétel,
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c) sportszakember-képzés, továbbképzés,
d) sporteszközök vásárlása,
e) bérleti díjak.
2. A pályázatra rendelkezésre álló keret: 2 000 000 Ft

3. Egy pályázó által elnyerhető támogatás: legfeljebb 250 000 Ft

4. A pályázat benyújtásának feltételei:

4.1. A pályázaton a Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége azon tagszervezetei vehetnek részt, amelyek a tárgyévi tagdíjat teljes egészében megfizették, és annak tényét a pályázat benyújtásával egyidejűleg igazolták. További feltétel, hogy
a) a sportegyesület utánpótlás-neveléssel foglalkozik, és legalább 15 fő igazolt utánpótláskorú tagja van (aki a 18. életévét nem töltötte be), az utánpótláskorú tagok kőbányai lakcímmel rendelkeznek, vagy Kőbányán járnak iskolába, és a gyermekek legalább heti 120 percben sportolnak a sportegyesületben, vagy
b) az utánpótlás-neveléssel nem foglalkozó egyesületnek legalább 15 fő felnőtt korú kőbányai lakos tagja van, akik legalább heti 120 percben sportolnak az egyesületben, és az egyesület évente legalább egy kerületi szintű sportrendezvényt szervez.
4.2. A pályázatot kizárólag a pályázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen az alábbi adatokat kell kitölteni, és az alább felsorolt iratokat kell csatolni:
a) a pályázó sportegyesület adatai, képviselő e-mail címe, telefonszáma,
b) a sportegyesület taglétszáma, az utánpótláskorú tagok száma, a Budapest Főváros X. kerületben lakcímmel vagy tanulói jogviszonnyal rendelkező igazolt utánpótláskorú tagok száma, az utánpótláskorú tagok adatai (név, lakcím vagy tanulói jogviszony helye, születési év, szakosztály), az utánpótlás-neveléssel nem foglalkozó egyesület felnőtt korú kőbányai lakos tagjainak adatai (név, lakcím, születési év, szakosztály),
c) a bankszámlát vezető pénzintézet neve és a bankszámlaszáma, ahová a támogatás átutalását a pályázó kéri,
d) a pályázó sportegyesület tevékenységének bemutatása legfeljebb egy oldal terjedelemben (szakosztályok tevékenysége, a tagság korcsoport-összetétele, tevékenységek részletes ismertetése, edzések helye, a sportegyesület néhány kiemelkedő sporteredménye az elmúlt 3 évben), valamint a 2023. évre tervezett programok, kőbányai sportesemények ismertetése, az utánpótlás-neveléssel nem foglalkozó egyesület esetében saját rendezésű sportesemény részletes leírása,
e) a támogatás célja, a támogatni kért tevékenység részletes leírása legfeljebb egy oldal terjedelemben, valamint költségvetés készítése (bevételek és kiadások tervezése az önerő és a kért támogatás összege feltüntetésével),
f) versenyrendezés esetén versenykiírás, edzőtábor esetén részletes program,
g) nyilatkozat arról, hogy

ga) a szervezetnek nincs köztartozása, a szervezet nem áll végelszámolás vagy felszámolás alatt, vele szemben csődeljárás, vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló eljárás nincs folyamatban,
gb) a szervezetnek nincs lejárt tartozása az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben, 
gc) a pályázat nem irányul más forrásból finanszírozott pályázat megvalósításával azonos célra,
gd) a szervezet a támogatás vonatkozásában adólevonási joggal rendelkezik-e,
ge) a sportegyesület az Önkormányzat által meghatározott 20%-os kedvezményt biztosítja a nagycsaládosok részére,
gf] a pályázó törvényes képviselője a pályázat benyújtásával egyidejűleg akként nyilatkozik, hogy a pályázó sportegyesület a pályázatban feltüntetett tagjainak, sportolóinak személyes adatát az információs önrendelkezési jogról és az információszabadságról szóló 2011. évi CXII. törvény 5. § (1) bekezdés a) pontja, 
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valamint a természetes személyeknek a személyes adatok kezelése tekintetében történő védelméről és az ilyen adatok szabad áramlásáról, valamint a 95/46/EK rendelet hatályon kívül helyezéséről (általános adatvédelmi rendelet] szóló 2016. április 27-ei 2016/679 európai parlamenti és tanácsi rendelet 6. cikk [1] bekezdés a] pontja alapján jogszerűen kezeli, és azokat a pályázattal összefüggésben harmadik személy részére kiadni jogosult,
gg) a pályázó törvényes képviselője hozzájárul a személyes adatainak a pályázattal összefüggő nyilvántartásához és kezeléséhez,

h) a sportegyesület törvényes képviselője aláírási címpéldányának hiteles másolata,
i) előző évről szóló beszámoló Országos Bírósági Hivatalnál történő letétbe helyezésének tényéről szóló igazolás ,1
j) amennyiben a pályázó 2023-ban már részesült az Önkormányzat által nyújtott támogatásban, ennek feltüntetése a támogatás célja és összege megjelölésével,
k) amennyiben a pályázó 2023-ban már részesült nem az Önkormányzat által nyújtott egyéb támogatásban, ennek feltüntetése a támogatás célja és összege megjelölésével.

1 Legkésőbb a támogatási szerződés aláíráskor kell benyújtani.

4.3. Egy pályázó egy pályázatot nyújthat be. A pályázatban több témakör támogatása kérhető.
4.4. A támogatási időszak 2023. január 1. napjától 2023. december 31. napjáig tart.
5. A pályázaton nem vehet részt:
a) az olyan sportegyesület, amely a 2021. évben, vagy azt követően alakult,
b) az olyan sportegyesület, amely a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet alapján részesül támogatásban,
c) a diáksport egyesület formában működő szervezet,
d) az olyan sportegyesület, amely az Önkormányzat bármely pályázatán nyert összeggel a megadott határidőig nem számolt el, vagy köztartozása van,
e) az olyan sportegyesület, amelynek az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben tartozása van.
6. A pályázható költségek:

a) Saját rendezésű sportesemények témakör
aa) díjazás (serleg, érem, plakett, éremszalag), bírói díj, orvosi ügyelet, bérleti díj, versenydíjak (kivéve: reprezentációs költségek, pénzdíjak),
ab) a versenyt előkészítő edzőtáborok szervezése (csoportos utazás és szállásköltség, bérleti díj).A megpályázott rendezvénynek területi, országos vagy nemzetközi szintűnek kell lennie.Cégek, intézmények közötti versenyekre pályázat nem nyújtható be.
b) Nem saját rendezésű versenyen, bajnokságon való részvétel témakör
ba) a versenyeken való részvétel költségei, így pl: szövetségi tagdíj, nevezési díjak, csoportos utazás és csoportos szállásköltségek (ebben a kategóriában a versenykiírás is a pályázat kötelező melléklete), sportruházat,
bb) az elszámolásnál a tényleges részvételt a nevezési díj befizetését igazoló számlával kell igazolni.
c) Sportszakember-képzés, továbbképzés témakör
ca) a fővárosi, országos vagy szakszövetségi szervezésben megvalósuló, vizsgával egybekötött képzés részvételi költsége számolható el,
eb) a kapcsolódó utazás költsége elszámolható, 
cc) étkezési és szállásköltség nem számolható el.
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d) Sporteszközök vásárlása témakörAz alapszabályban foglalt tevékenységekhez (a továbbiakban: alaptevékenység), sportágakhoz kapcsolódó sporteszközök vásárlása, bérlése, készítése, javítása, felújítása támogatható.
ej Bérleti díjak témakörA sportegyesület tevékenységéhez kapcsolódó, sportlétesítmény bérleti szerződéssel igazolt bérleti díja támogatható.
7. A pályázati összeg nem használható fel:
aj jutalmazásra, bér- és járulékkifizetésre,
bj étkezésre, reprezentációs költségekre,
ej utazásra (kivéve szakmai továbbképzésre történő egyéni vagy csoportos utazás, valamint versenyre, edzőtáborba történő csoportos utazás),
dj egyéb személyi jellegű kiadásokra,
ej saját tulajdonban lévő gépjármű hivatalos célú használatának elszámolására, 
fj adó, illeték és közterhek megfizetésére.
8. A pályázat benyújtásának helye, módja és határideje:A pályázatot legkésőbb 2023. május 22-én (hétfő) 18:00 óráig lehet benyújtani
aj az elektronikus azonosítással rendelkező szervezeteknek az e-Papír szolgáltatás igénybevételével a BP10KER hivatali kapu címre,
bj személyesen a Kőbányai Polgármesteri Hivatal (a továbbiakban: Hivatal) Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályán (1102 Budapest, Szent László tér 29. 2. emelet 206-os szoba) vagy
ej postai úton a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztálynak címezve az 1102 Budapest, Szent László tér 29. címen. Postai benyújtás esetén a pályázatnak a fenti határidőig meg kell érkeznie a Hivatalba.A pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető a +36 1 4338 266-os telefonszámon vagy a NagyAttila@kobanya.hu e-mail címen. A pályázati adatlap igényelhető a fenti e-mail címen, vagy letölthető az önkormányzat honlapjáról (www.kobanya.hu). Az adatlap másolható.
9. A pályázat elbírálásának menete:A Hivatal szükség esetén egy alkalommal elektronikus úton hiánypótlási felhívást ad ki, a hiánypótlási határidő meghosszabbítására nincs lehetőség. A pályázati feltételeknek nem megfelelő pályázat érvénytelen. Az adatlap hiányos kitöltése is érvénytelenséget eredményez. A pályázat elbírálásakor előnyt jelent, ha az egyesület utánpótlás-neveléssel foglalkozik.A pályázatokat Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a 2023. júniusi ülésén bírálja el a keretösszeg erejéig.A Hivatal a döntést követően 2023. június 30-áig e-mail útján értesíti a pályázókat a pályázat eredményéről. A nyertes pályázóval az Önkormányzat támogatási szerződést köt.
10. Az elszámolás módja, határideje:A támogatással legkésőbb 2024. január 22. napjáig kell elszámolni.A sportegyesület a támogatás felhasználása során köteles a Hivatal feladatkörrel rendelkező szervezeti egységével együttműködni, az ellenőrzési munkát a megfelelő dokumentumok, számlák, a megvalósítást igazoló okmányok, bizonylatok rendelkezésre bocsátásával elősegíteni.A pályázó a fel nem használt, vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget köteles visszafizetni.Budapest, 2023. április „ " D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, jóváhagyta a pályázati felhívást. Köszönöm, a hetes napirendi pontot lezárom.
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8. napirendi pont:
A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport 

egyesületei és iskolai sportkörei részére nyújtott 2022. évi eredményességi támogatás 
elszámolása

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő a nyolcadik, a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport egyesületei és iskolai sportkörei részére nyújtott 2022. évi eredményességi támogatás elszámolása, 169. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Sporteszközvásárlásra, illetve sporteszköz javítására biztosította az Önkormányzat a pénzt. Itt a Harmat és Kada Mihály Kertvárosi Általános Iskola működési és felhalmozási célú költségeire összesen 628 ezer forint összegű támogatást nyújtottunk. Itt a MONTENSI Diáksport Egyesület 93 darab egyedi mintázatú pólót vásárolt 279 ezer forint értékben. Illetve a Szent László Diáksport Egyesületnek pedig egy 328 ezer forint támogatást nyújtott az Önkormányzat, amiből visszafizette a fel nem használt összeget, 32 673 forintot és annak ügyleti kamatát, 2708 forintot, összesen 35 381 forintot az Önkormányzat bankszámlájára. Csak kiegészítésként itt a diáksport egyesületek elszámolásához. Úgy látom, kérdés nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom.
49/2023. (IV. 18.) KMB határozat
a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport 
egyesületei és iskolai sportkörei részére nyújtott 2022. évi eredményességi támogatás 
elszámolásáról(7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport egyesületei és iskolai sportkörei részére a 2022. évben nyújtott eredményességi támogatás elszámolása keretében1. a Bem DSE.,2. a Főnix Diáksport Egyesület,3. a Harmat DSE.,4. a MONTENSI Diáksport Egyesület,5. a Szent László Diáksport Egyesület,6. a Túri DSE.,7. az Újhegy-Sibrik Diáksport Egyesület,8. a Kelet-Pesti Tankerületi Központ Kőbányai Harmat Általános Iskola sportkörére vonatkozó,9. a Kelet-Pesti Tankerületi Központ Kőbányai Kada Mihály Általános Iskola sportkörére vonatkozó, valamint10. a Kelet-Pesti Tankerületi Központ Kőbányai Kertvárosi Általános Iskola sportkörére vonatkozóelszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az elszámolást, köszönöm. A nyolcas napirendi pontot lezárom.
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9. napirendi pont:
A „Kékvirágos" Ovis Gyermekekért Alapítvány által a Budapest Főváros X. kerület 

Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő óvodák részére ingó vagyonelem 
formájában nyújtott támogatás átvételének jóváhagyása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő a kilencedik, a „Kékvirágos'' Ovis Gyermekekért Alapítvány által a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő óvodák részére ingó vagyonelem formájában nyújtott támogatás átvételének jóváhagyása, 187. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt az Alapítvány, Dalnokiné Mátyás Csilla benyújtotta ezt a kérelmet, amellyel a játékeszközök térítésmentes átadásával biztosítaná az önkormányzati fenntartású óvodáknak a játékeszközöket. Ilyen játszóeszközök lennének: 28 darab tanuló futóbicikli, 14 darab kis roller és 140 darab korongbója. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a „Kékvirágos'' Ovis Gyermekekért Alapítvány által a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő óvodák részére ingó vagyonelem formájában nyújtott támogatás átvételének jóváhagyásáról szóló 187. számú előterjesztést támogatja [50/2023. (IV. 18.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a kilences napirendi pontot lezárom. A nyílt ülés után zárt ülésre váltunk. (Az elnök 
elköszön az üléstermet elhagyóktól.)

A következő napirendi pontok a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandóak.

10. napirendi pont:
A Nemzeti Adó- és Vámhivatal Bevetési Igazgatósága részére zászlószalag adományozása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Közművelődési Bizottsága az Mötv. 46. § 
(2) bekezdés a) pontja alapján a Nemzeti Adó- és Vámhivatal Bevetési Igazgatósága részére 
zászlószalag adományozásáról szóló napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja.

ZÁRT ÜLÉS

11. napirendi pont:
A 2023. évi önkormányzati kitüntetések adományozása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Közművelődési Bizottsága az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján a 2023. évi önkormányzati kitüntetések adományozásáról szóló 
napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja.

ZÁRT ÜLÉS
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Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendi pontjait megtárgyalta. Az ülést 
10.09 órakor bezárom, és felkérem Papp Zoltán bizottsági elnök urat, hogy a jegyzőkönyvet közösen írjuk alá. Köszönöm szépen a részvételt!

Dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök
Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Jelenléti ív a 2023. április 18-án (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. Mátrai Gábor elnökBolyán AndrásGerzson SaroltaDr. Horváth MárkKollátosz FotiszMajor PetraMarksteinné Molnár JuliannaPapp ZoltánZsolt Ferenc
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer Éva D. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Kappel Patrícia Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Kárpáti Beatrix
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